
Niet alleen voetbal bij stadion 
 

AGOVV wil binnen zes weken plan presenteren aan de gemeente. 
 

Het nieuwe stadion, dat AGOVV graag achter de Gamma aan de Europaweg wil bouwen, 
moet naast het voetbal andere activiteiten ontplooien om toeschouwers te trekken. 

“Een locatie hebben we nog niet met de gemeente Apeldoorn besproken, eerst moeten 

we een sterk plan hebben hoe we het willen ontwikkelen. Dat plan is er nu en moet 
worden uitgewerkt’’, stelt AGOVV-voorzitter Victor Doorn. 

Doorn mikt op een nieuwe markt. Die van de virtuele- en gamingwereld. “Booming 

business’’, weet de voorzitter. Daarmee wil AGOVV het stadion betaalbaar maken. 

De kans dat het nieuw te bouwen stadion van AGOVV Apeldoorn zelf een stuk soberder 

wordt dan vooraf gepland, is erg groot. “We gaan AGOVV zeker niet in de schulden 

steken voor een nieuw stadion. We hebben er al over gedacht om de huidige tribunes te 

gebruiken’’, verklapt Doorn. „Waarom ook niet? Ze zijn pas enkele jaren oud, nog niet 
versleten en als we er nog twee tribunes bij zetten, is het rond. Feit blijft dat het 

allemaal kostendekkend moet zijn. We moeten nu eenmaal ook geld genereren om ons te 
ontwikkelen op technisch vlak. Het voetbal mag niet achterblijven.’’ 

Als AGOVV toch voldoende geld genereert, kan alsnog worden besloten direct een groter 

voetbalstadion neer te zetten. “Groter dan zesduizend toeschouwers wordt het voorlopig 

zeker niet’’, verzekert Doorn. “We willen kleiner beginnen, kunnen altijd nog uitbouwen. 

Stap voor stap moet de weg omhoog worden bewandeld. De basis is het stadion, de 
dekking moet worden geleverd door de plannen voor de virtuele en gamingwereld’’, 

stelt Doorn. Binnen zes weken wil Doorn een plan bij de gemeente op tafel leggen. „We 

leunen zeker niet achterover, willen niet langer op Berg en Bos blijven dan nodig.’’ 
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